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Ferretti, Odile Bury, Roland Maekelbergh, Gemeenteraadsleden ;
Etienne Tihon, Gemeentesecretaris.

Zitting van 19.06.18

#Onderwerp : Interpellatie van Jos Bertrand betreffende de voorbereiding van de viering van de 100ste
verjaardag van de tuinwijken - Opvolging#

Openbare zitting

In onze gemeenteraad van 21 februari 2017 heb ik het college geïnterpelleerd over de voorbereiding van de

viering van de 100ste verjaardag van de tuinwijken in onze gemeente. Ik deed dit naar aanleiding van een
beslissing van het college van 13/12/2016 om een proces op te starten om deze viering voor te bereiden. Zo
is er in de nota sprake van het zoeken naar subsidies, van het leggen van contacten met architectuurscholen
en universiteiten, bijeenbrengen van de actoren op het terrein. Ik zou, zelf ook willen pleiten om meer
aandacht voor de belangrijke sociale geschiedenis van deze wijken.
 
Ik zou willen weten hoever we intussen staan met de uitvoering van deze zeer gewaardeerde plannen. Welke
vergaderingen hebben intussen plaatsgevonden en wat zijn de resultaten? Zijn er subsidieaanvragen
ingediend?
 
Zoals u ook weet, heb ik een bijzondere aandacht voor het huis Gardenia 6 in de Floreal. Deze woning is
duidelijk in verval en kan niet renoveerd worden door de sociale huisvestingsmaatschappij omdat ze door
Monumenten en Landschappen in zijn integraliteit (binnen en buiten) “beschermd” en “geklasseerd” werd,
alleen in de staat van 1925 kan hersteld worden en dus niet voor moderne huisvesting kan gebruikt worden.
Ik ben een sterk aanhanger van de idee van een museum over de sociale geschiedenis van onze tuinwijken,
dat we zouden kunnen onderbrengen in zulk een “binnen en buiten” geklasseerde en dus gerenoveerd
woning. Dit zou bijdragen tot de identiteit van deze sociale woonwijken. Hiervoor zouden de nodige fondsen
moeten vrijgemaakt worden en het lijkt mij voor de hand liggend om hier monumenten en landschappen op
aan te spreken. Zij hebben ten slotte het gebouw geklasseerd.
 
De schepen geeft in haar antwoord aan dat er contacten zijn tussen de gemeente, monumenten en
landschappen en de huisvestingsmaatschappij. Ik stel de betrokkenheid van de gemeente zeer op prijs en zou
willen weten hoe dit dossier evolueert.

De Raad neemt kennis.
27 stemmers : 27 positieve stemmen.
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ALDUS GEDAAN EN BERAADSLAAGD IN ZITTING,
DOOR HET RAAD,

De Gemeentesecretaris, 
Etienne Tihon  

De Voorzitster, 
Cathy Clerbaux

VOOR EENSLUIDEND AFSCHRIFT
Watermaal-Bosvoorde, 20 juni 2018

De Gemeentesecretaris,

Etienne Tihon  

De Burgemeester,

Olivier Deleuze
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